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Spørgsmål 

Regeringen har gentagne gange brugt vendinger som ”normalisering” af arveafgiften og 
omtaler det som at skrue en skattelettelse tilbage. Men sagen er, at da den tidligere rege-

ring sænkede arveafgiftens procentsats skete det i forbindelse med, at vurderingerne sam-

tidig blev sat op. Således bliver der i dag opkrævet en lavere sats af et højere beløb. Hvis 

regeringen sætter satserne op igen uden at sænke vurderingerne, bliver arveafgiften langt 

højere end den var tidligere. Kan ministeren bekræfte dette og love at holde op med at 

omtale det som en normalisering og som at skrue en skattelettelse tilbage?  

 

Svar 

Der henvises til svar på spørgsmål nr. 75 af 5. november 2019 (alm. del). 
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